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متن پرسش

سلام استاد عزیز: برام سوالی پیش اومده که چرا خداوندی که ما را برای بندگی آفرید و سرامد

امتحاناتش تبعیت از رسول االله و اهل بیت و اولیاء الهی است؟ چرا دایره ی این امتحانش خیلی

کوچک است؟ مثلا در همان زمان آقا رسول االله از بین این همه آدم روی کره زمین فقط چند هزار نفر

در گیر این امتحان بزرگ بودن یا الان که حدود 7 میلیارد آدم روی زمین هستن شش و نیم میلیاردش

کلا از موضوع اصلی که ولایته پرت هستن انگار خدا رندوم یک درصد انتخاب میکنه امتحان اصلی رو

از اونا میگیره .آیا بقیه آدم نیستن؟ نمیدونم چرا اینجوریه. دوست دارم دلیل این روش خدا رو بدونم.

نظر شما چیه استاد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در جایی باید کار نبوت شروع شود که حجت برای همهی تاریخ باشد. اگر در

مرکز ایران و روم آن زمان، رسول خدا«صلواتااللهعلیهوآله» به میدان میآمدند این تصور مطرح میشد

که علم آن حضرت از کتابها و علمای آن زمان است و بنابراین آن چندهزار نفر نمونه شدند تا بشریت

به نبوت فکر کنند و خداوند کاری کرد که روم و ایرانِ آن زمان از موضوع آگاه شوند در عین حجتی که

بر آنها تمام شده بود. امروز هم همینطور است نسبت مردم دنیا با ایران که چگونه کشوری که

ژاندارم منطقه بود و آمریکا تمام ابعاد آن کشور را در اختیار گرفت، ملت ذیل یک رهبر الهی توانست

خود را از سلطهی ظلم و استکبار آزاد کند. موفق باشید


